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Protokół Nr XXIII/17 

   z XXIII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 15 lutego 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12  Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2017 roku; 

  c) wyłączenia Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi im. por. J. Czumy „Skrytego” z 

Zespołu  Szkół w Celestynowie; 

  d) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo oświatowe; 

 e) ustalenia kryteriów wraz z liczbami przyznawanych punktów oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

do publicznych przedszkoli, publicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz 

oddziałów przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez Gminę Celestynów; 

 f) ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Celestynów wraz z liczbami przyznawanych punktów oraz dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia tych kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły; 
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g) upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do podpisania Porozumienia o Partnerstwie przy 

realizacji Przedsięwzięcia pn. ,,Zielony Punkt Kontrolny w Otwocku, Karczewie, 

Celestynowie”; 

h) upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do złożenia wraz z Gminą Karczew wniosku o 

dofinansowanie projektu pn. ,,Poprawa gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy 

Karczew i Gminy Celestynów – etap II” oraz akceptacji założonych w nich planów 

taryfowych, wraz z ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do taryf w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020; 

i) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Gminą Celestynów a Gminą Karczew.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 31 stycznia 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wycofanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia 

Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi im. por. J. Czumy „Skrytego” z Zespołu  Szkół w 

Celestynowie. 

 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do podpisania Porozumienia o Partnerstwie 

przy realizacji Przedsięwzięcia pn. ,,Zielony Punkt Kontrolny w Otwocku, Karczewie, 

Celestynowie”  i w to miejsce wprowadzenie nowego projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie   Porozumienia o współpracy pomiędzy Nadleśnictwem Celestynów, 

Gminą Celestynów, Gminą Karczew, Miastem Otwock oraz Klubem Sportowym OK! Sport 

Warszawa  przy realizacji Przedsięwzięcia pn. „Zielony Punkt Kontrolny w Otwocku, 

Karczewie, Celestynowie”.  

 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Celestynów nr 198/16 z dnia 29 listopada 
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2016r. w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego - służebności przesyłu na 

części nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 883/2 położonej w miejscowości 

Celestynów, stanowiącej własność Gminy Celestynów.  

 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

Sesji Stanowiska Rady Gminy w sprawie poselskiego projektu ustawy o ustroju miasta 

stołecznego Warszawy. 

 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2017 roku; 

  c) zmiany uchwały Rady Gminy Celestynów nr 198/16 z dnia 29 listopada 2016r. w sprawie 

ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego - służebności przesyłu na części 

nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 883/2 położonej w miejscowości Celestynów, 

stanowiącej własność Gminy Celestynów; 

  d) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo oświatowe; 

 e) ustalenia kryteriów wraz z liczbami przyznawanych punktów oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

do publicznych przedszkoli, publicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz 

oddziałów przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez Gminę Celestynów; 

 f) ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Celestynów wraz z liczbami przyznawanych punktów oraz dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia tych kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie   Porozumienia o współpracy pomiędzy Nadleśnictwem 

Celestynów, Gminą Celestynów, Gminą Karczew, Miastem Otwock oraz Klubem Sportowym 

OK! Sport Warszawa  przy realizacji Przedsięwzięcia pn. „Zielony Punkt Kontrolny w 

Otwocku, Karczewie, Celestynowie”; 
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h) upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do złożenia wraz z Gminą Karczew wniosku o 

dofinansowanie projektu pn. ,,Poprawa gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy 

Karczew i Gminy Celestynów – etap II” oraz akceptacji założonych w nich planów 

taryfowych, wraz z ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do taryf w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020; 

i) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Gminą Celestynów a Gminą Karczew; 

j) stanowisko w sprawie poselskiego projektu ustawy o ustroju miasta stołecznego Warszawy.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 31 stycznia 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               

 

Porządek obrad został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt przewiduje zabezpieczenie środków w 

kwocie  35.000,00 zł na realizację przedsięwzięcia pn. „Zielony Punkt Kontrolny w Otwocku, 

Karczewie, Celestynowie” oraz zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 15.575,00 zł 

z przeznaczeniem na realizację zadań inwestycyjnych: a) „Dotacja dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Celestynowie na zakup sprzętu ratowniczego” – kwota 10.000,00 zł, b) „Dotacja 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Podbieli na zakup sprzętu ratowniczego” –  kwota 

2.230,00 zł, c) „Dotacja dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zabieżkach na zakup sprzętu 

ratowniczego” –  kwota 3.345,00 zł. Środki zabezpieczone w budżecie Gminy będą stanowiły  

udział w pozyskaniu dofinansowania zewnętrznego przez Ochotnicze Straże Pożarne.  Deficyt 

budżetowy pozostaje bez zmian. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 
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Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę 

Celestynów w 2017 roku. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że projekt uchwały wyraża zgodę rady na 

zaciągnięcie długoterminowego kredytu w wysokości 2.750.000,00 zł, w tym: na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok w wysokości 

1.960.000,00 zł oraz na spłatę zaciągniętych pożyczek i kredytów w wysokości 790.000,00 zł. 

Kredyt ten zostanie przeznaczony na wydatki związane z realizacją zadania inwestycyjnego 

„Budowa Przedszkola Samorządowego w Celestynowie” (1.960.000,00 zł) i na spłatę 

wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek (790.000,00 zł). Plan budżetu zakładał 

przychody z tytułu kredytów na kwotę 3.656.760,00 zł. W związku z tym, że jest wstępna 

wiedza, że pojawiły się wolne środki dlatego nie zaciągamy tego kredytu w pełnej wysokości.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę 

Celestynów w 2017 roku. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Celestynów nr 198/16 z dnia 29 

listopada 2016r. w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego - służebności 

przesyłu na części nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 883/2 położonej w 

miejscowości Celestynów, stanowiącej własność Gminy Celestynów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że zmiana dotyczy uchwały Nr 198/16 z dnia 

29 listopada 2016 r. Z powodu błędnego oznaczenia księgi wieczystej dla w/w działki w 

rejestrze ewidencji gruntów i budynków prowadzonym przez Starostę Otwockiego, błędnie 
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wpisano nieprawidłowy numer księgi wieczystej w uchwale nr 198/16 i należy tą rozbieżność 

sprostować. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie   zmiany uchwały Rady Gminy Celestynów nr 198/16 z dnia 29 

listopada 2016r. w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego - służebności 

przesyłu na części nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 883/2 położonej w 

miejscowości Celestynów, stanowiącej własność Gminy Celestynów. 

                                                       

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum 

do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo oświatowe. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ustawodawca zobowiązał jednostki samorządu 

terytorialnego do podjęcia uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe. W Gminie Celestynów likwidacji ulega Gimnazjum. Natomiast każda szkoła 

sześcioletnia stanie się szkołą podstawową ośmioletnią. Od kilku miesięcy są podejmowane w 

Gminie działania  na rzecz wdrożenia tej reformy. Na początku organ wykonawczy 

współpracował z Dyrektorami szkół na naradach. Później te prace zostały przeniesione na 

forum Komisji Oświaty. Projekt dotyczy również dostosowania obwodów szkół i nie 

przewiduje żadnych zmiany w granicach obwodów szkół, zostaje to na starych zasadach. 

Było to również konsultowane w Kuratorium, które jednoznacznie stwierdziło, że dobrze się 

stało, iż nie dokonano żadnych zmiany w obwodach. W uchwale jest przewidziana zasadnicza 

zmiana, że Gimnazjum zostanie włączone do Szkoły Podstawowej w Celestynowie. Do 

projektu uchwały wprowadza się następującą autopoprawkę: 1. W paragrafie 2 w zdaniu 

pierwszym w wierszu ,,Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi im. por. J. Czumy 

„Skrytego” dodajemy wyrażenie: ,, w Zespole Szkół ”. 2. W uzasadnieniu w wierszu ósmym 

wykreśla się słowo: ,,Samodzielne”. 3. Do pierwszej części uzasadnienie: ,, Zgodnie z art. 198 
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ust. 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe w 

przypadku włączenia gimnazjum wchodzącego w skład zespołu szkół nie jest wymagane 

rozwiązanie zespołu lub wyłączenie z zespołu szkół dotychczasowego gimnazjum w celu jego 

przekształcenia lub włączenia”. 4. W uzasadnieniu wprowadza się zdanie: ,,Obwody 

wskazane w uchwale nie uległy zmianie w stosunku do stanu poprzedniego”.  

 

Sołtys sołectwa Podbiel powiedział, że uchwała oz sieci szkół i tak jest fikcyjna, ponieważ  

Podbiel i tak nie chodziła do szkoły w Regucie. Art. 39 ust. 5 zdanie 2 Prawo Oświatowe 

stanowi: ,, W przypadku szkół podstawowych publicznych prowadzonych przez inne organy 

określenie granic obwodu nastąpi po uzgodnieniu z ich organami.” W naszej szkole takiego 

uzgodnienia nie było wobec czego na tą uchwałę zostanie złożone zażalenie.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że obwody się nie zmieniają. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że według niego likwidowane Gimnazjum powinno 

zachować status Szkoły Podstawowej dla wszystkich obwodów w zakresie klas 6,7 i 8.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisja pracuje od początku nad reformą Oświaty 

i każdy z radnych miał możliwość wygłaszać swoje zdanie w tym temacie. Teraz jest to 

spóźnione. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że reforma jest wprowadzona przez rząd a Gmina 

jest tylko wykonawcą tego zadania. Gmina Celestynów ma wspaniałe Gimnazjum, ale 

niestety mamy takie prawo jakie mamy i są ustawy, które nas zobowiązują do podjęcia 

konkretnych kroków. Przepisy ustawy Prawo Oświatowe wprost mówią, że nie ma prawa 

tworzenia szkół zaproponowanych przez radnego Zbigniewa Konefała, ponieważ w wyniku 

tej reformy nie można pomniejszać struktury obecnych szkół. Odnosząc się do słów sołtysa z 

Podbiela powiedział, że też ubolewa nad tym, że w Gminie od wielu lat jest utrzymywana 

,,fikcja” – uchwała w sprawie obwodów a praktyka. Dlaczego rodzice nie posyłają dzieci do 

Szkoły Podstawowej w Regucie, pomimo faktu, że Szkoła się zmieniła. Praca nad reformą 

oświaty się nie kończy. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy na zebranie Komisji 

Oświaty i zaopiniowanie autopoprawki do projektu uchwały. 
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Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na Komisji Oświaty projekt uchwały wraz z 

autopoprawką został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum 

do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo oświatowe. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (10 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący). 

 

Ad.pkt 2, ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbami przyznawanych punktów 

oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Celestynów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że potrzeba podjęcia tego projektu uchwały wynika 

po pierwsze ze zmiany ustawy Prawo Oświatowe a także w załączniku są określone kryteria 

rekrutacji na drugim etapie. Zmianie uległo kryterium  pierwsze, w sumie jest tych kryteriów 

pięć.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na połączonej Komisji uchwała została zaopiniowana 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbami przyznawanych punktów 

oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 
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Ad.pkt 2, ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Celestynów wraz z liczbami przyznawanych 

punktów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że potrzeba podjęcia tego projektu uchwały wynika 

ze zmianą przepisów Prawo Oświatowe. Kryteria pozostają takie same. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na połączonej Komisji uchwała została zaopiniowana 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Celestynów wraz z liczbami przyznawanych 

punktów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie   Porozumienia o współpracy 

pomiędzy Nadleśnictwem Celestynów, Gminą Celestynów, Gminą Karczew, Miastem 

Otwock oraz Klubem Sportowym OK! Sport Warszawa  przy realizacji Przedsięwzięcia pn. 

„Zielony Punkt Kontrolny w Otwocku, Karczewie, Celestynowie”. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt uchwały dotyczy rozmieszczenia na 

terenie Gminy Celestynów  ciekawych miejscach związanych z przyrodą i historią punktów 

kontrolnych związanych z biegiem na orientację. Nadleśnictwo zapewnia w pewnym sensie 

odpłatnie materiały oraz ich zamocowanie. Natomiast cała organizacja, logistyka, projekty i 

plany to wspólne dzieło gmin, które w nim uczestniczą.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na połączonej Komisji uchwała została zaopiniowana 

pozytywnie. 
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Radny Piotr Stelmach zapytał jaki jest wkład pozostałych uczestników porozumienia. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że wkład jest podobny. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie   Porozumienia o współpracy 

pomiędzy Nadleśnictwem Celestynów, Gminą Celestynów, Gminą Karczew, Miastem 

Otwock oraz Klubem Sportowym OK! Sport Warszawa  przy realizacji Przedsięwzięcia pn. 

„Zielony Punkt Kontrolny w Otwocku, Karczewie, Celestynowie”. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do złożenia wraz z 

Gminą Karczew wniosku o dofinansowanie projektu pn. ,,Poprawa gospodarki wodno-

ściekowej na terenie Gminy Karczew i Gminy Celestynów – etap II” oraz akceptacji 

założonych w nich planów taryfowych, wraz z ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do 

taryf w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że po raz kolejny  Gmina Celestynów w partnerstwie 

z Gminą Karczew w ramach ogłoszonego konkursu zamierza złożyć wniosek o 

dofinansowanie projektu pn. „Poprawa gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy 

Karczew i Gminy Celestynów – etap II”. Wymaganym dokumentem – załącznikiem do 

wniosku jest upoważnienie dla organu wykonawczego jednostki samorządu terytorialnego do 

złożenia wniosku oraz przyjęcia do realizacji  

ww. przedsięwzięcia. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na połączonej Komisji uchwała została zaopiniowana 

pozytywnie. 

 

Radny Zbigniew Konefał zapytał co się stanie z kanalizacją jeżeli nie otrzymamy środków z 

zewnątrz.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że uzyskanie dofinansowania w wysokości 50% 

zdecydowanie przyspieszy wybudowanie kanalizacji na terenie Gminy Celestynów. W 

oparciu o te fundusze możemy zrealizować wybudowanie kanalizacji w ciągu najbliższych 

pięciu lat. Jeżeli tych funduszy nie będzie znacznie wydłuży wykonanie tej inwestycji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do złożenia wraz z 

Gminą Karczew wniosku o dofinansowanie projektu pn. ,,Poprawa gospodarki wodno-

ściekowej na terenie Gminy Karczew i Gminy Celestynów – etap II” oraz akceptacji 

założonych w nich planów taryfowych, wraz z ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do 

taryf w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Gminą 

Celestynów a Gminą Karczew. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że tak jak poprzedni projekt jest on niezbędnym 

dokumentem we wniosku o dofinansowanie zewnętrzne. W ramach realizacji wspólnego 

projektu, Gmina Celestynów ubiegać się będzie  

o dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej. Dzięki złożeniu wspólnego wniosku  

z Gminą Karczew, otrzymanie dofinansowania jest bardziej prawdopodobne ze względu  

na kompleksowość przedsięwzięcia. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na połączonej Komisji uchwała została zaopiniowana 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Gminą 

Celestynów a Gminą Karczew. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 
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Ad.pkt 2, ppkt j) 

Podjęcie stanowiska w sprawie poselskiego projektu ustawy o ustroju miasta stołecznego 

Warszawy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik odczytał stanowisko w sprawie poselskiego 

projektu ustawy o ustroju miasta stołecznego Warszawy. (stanowi ono załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem stanowiska Rady Gminy w sprawie poselskiego projektu ustawy o ustroju miasta 

stołecznego Warszawy. 

 

Stanowisko zostało przyjęte. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 3. 

Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

 

Ad.pkt 4. 

Radny Piotr Stelmach zapytał, czy w związku z panującą aurą były rozważana kwestia 

zorganizowania lodowiska na terenie Gminy Celestynów.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w związku z aurą, która jest nieprzewidywalna nie 

było to brane pod uwagę. Natomiast, żeby zwiększyć atrakcyjność dla dzieci i młodzieży w 

okresie ferii w szkołach będzie odbywać się ,,Akcja zima”. W przyszłości będzie brane pod 

uwagę zorganizowanie lodowiska, pod warunkiem dysponowania środkami finansowymi.  

 

Ad.pkt 5. 

Sprawy różne. 

 

Sołtys sołectwa Regut Krzysztof Egert zapytał, czy wiadomo coś w zakresie pozyskania 

środków zewnętrznych, które pozwalałyby zrealizować projekt termomodernizacji Szkoły 

Podstawowej w Regucie.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Gmina  jest ujęta na liście rankingowej a nie w 

pierwszej grupie podmiotów, które uzyskały dofinansowanie. O ile będą jakieś oszczędności 

to jest szansa na otrzymanie środków zewnętrznych. Jeżeli nie to Urząd będzie realizował 

zadanie z własnych środków, których w budżecie w 2017 roku jest ponad 400.000,00 zł.  

 

Ad.pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 31 stycznia 2017 roku został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad.pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                   Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                     Romuald Ziętala  

 

 

 

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


